



شركة الشرق للمشاريع الإستثمارية م.ع.م.

AL - SHARQ INVESTMENT PROJECTS Co. PLC.

نموذج رقم (أ-2-3)
Form No. (3-2-A)

To: Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange
Ref. :- 57/2019
Date: 22/4/2019

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
الرقم :- ٢٠١٩/٥٧
التاريخ :- ٢٠١٩/٤/٢٢

Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting
The Ordinary General Assembly Meeting of Al-Sharq Investment Projects Co. (AIPC) was held on Monday (22/4/2019) at Holiday Inn Amman Hotel, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (86,6 %). The following decisions were adopted at the Meeting:-

تنتهج اجتماع الهيئة العامة العادي
عقد يوم الاثنين الموافق ٢٠١٩/٤/٢٢ اجتماع الهيئة العامة العلنية لشركة الشرق للمشاريع الإستثمارية (AIPC) وذلك في فندق هولندي ان عمان وبمشاركة حضور (٨٦,٦ %)
تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

الموضوع:-	Insert (X) where applied	
1- Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 30/4/2018	X	١. المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ ٢٠١٨/٤/٣٠
2- Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2018	X	٢. المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٨/١٢/٣١
3- Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2018	X	٣. المصادقة على تقرير مدقق حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٨/١٢/٣١
4- Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2018	X	٤. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٨/١٢/٣١
5- Approving of the Board of Director's proposal to pay (5 %) as cash dividends to the shareholders .	X	٥. الموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح على المساهمين صبرة عن أرباح نقدية بنسبة (5%) من رأس المال.
6- Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2018	X	٦. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في ٢٠١٨/١٢/٣١
7- Electing the following as a Board of Directors None		٧. انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للشركة. لا يوجد
8- Approving the appointment / rcappointment of the auditors (Dweik & Co.) for the financial year 2019 . And authorizing the board of directors to determine their fees	X	٨. الموافقة على تعيين / أو إعادة تعيين مدقق حسابات المادة (دوك وشركاه) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية (٢٠١٩) وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Kindly accept our highly appreciation and respect
Alsharq Investment Projects Co.
Financial Manager
Ayman Saleh Hourani



شركة الشرق للمشاريع الإستثمارية
المدير المالي
أيمن صالح الحوراني

بيور ساسة حسان
الدايرة الإدارية والمالية
الديوان

٢٢ ينا ٢٠١٩

٢٢٧٦

٤١٧٨

تلفاكس : ٥٢٢٣٦٤٥ - ٥٢٢٣٦٤٧ ص.ب ٩٤١١٦٦ عمان ٩٤
333645 - 5333647 P.O Box 941166 Amman 11194 Jordan



شركة الشرق للمشاريع الإستثمارية م.ع.م.
AL - SHARQ INVESTMENT PROJECTS Co. PLC.

نموذج رقم (A-2-3)
Form No. (3-2-A)

<p>To : Jordan Securities Commission Amman Stock market Ref. :- 60/2019 Date: 22/4/2019 Subject: Distributing Cash Dividends</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان الرقم :- ٢٠١٩/٦٠٠ التاريخ :- ٢٠١٩/٤/٢٢ الموضوع :- توزيع أرباح نقدية</p>	
<p>The Ordinary General Assembly Meeting of Al-Sharq Investment Projects Co. (AIPC) was held on Monday (22/4/2019) at Holiday Inn Amman Hotel, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (86,6 %). The General Assembly approved the distribution of (5 %) per share (800,000) JD as cash dividends to the shareholders.</p>	<p>عقد يوم الاثنين الموافق ٢٠١٩/٤/٢٢ اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الشرق للمشاريع الإستثمارية (AIPC) وذلك في فندق هوليداي إن عمان وبنسبة حضور (٨٦,٦ %) حيث وافقت الهيئة العامة على توزيع (٥ %) لسهم (٨٠٠,٠٠٠) دينار كأرباح نقدية على المساهمين</p>	
<p>Kindly accept our highly appreciation and respect Alsharq Investment Projects Co. Financial Manager Ayman Saleh Hourani</p>		<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،، شرك الشرق للمشاريع الاستثمارية المدير المالي ايمن صالح الحوراني </p>